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Rosendalsskolans dag 

Alla verkar vara på gång. Till nästa år kanske föräldraföreningen kan vara bättre på att förse lärarna 

med information om Rosendalsskolans dag. En utmaning är att vi inte kan nå alla föräldrar på skolan 

via mail. Det finns en guide på ffrs.se om hur man som förälder kan skapa maillista till andra föräldrar 

i sin klass. Det är viktigt att betona att det är alla föräldrar som hjälps åt, inte bara de som är 

samordnare. Vi slår ett slag för att man utgår från klasslistan för att utse representanter. 

Vilka frågor ska föräldraföreningen driva under året? 

Mobiler i omklädningsrum – varför kan inte skolan ha ett förbud mot mobiler i omklädningsrummen? 

Frågan var uppe på föräldramötet men flera föräldrar är inte nöjda med svaren från rektor. 

Föräldrarna vill gärna ha en tydligare policy för att kunna hjälpa till och stötta att den följs. 

Jämställdhetsarbetet – vad gör skolan specifikt? Kan detta kanske vara ett tema för kommande 

Forum för samråd? 

Påminn om att vända på dagordningen till Forum för samråd – vi vill gärna att samrådet börjar med 

förädlarnas frågor. Det skulle skapa ett forum för dialog. 

Nyval till föräldraföreningens styrelse 

Påminnelse om att det behövs nya styrelseledamöter till föreningens styrelse. Ny styrelse väljs på 

årsmötet den 3 december. 


